
 

Dagsorden/referat Skolebestyrelsesmøde  
Øster Snede Skole 

Sted: Personalerummet  Dato: 22/1-25 Tid: 17.00-19.30 

Formål:   
At sikre et professionelt rum, hvor skolebestyrelsen og skolens ledelse i  

fællesskab har mulighed for at koordinere, sparre, reflektere, beslutte 
og  dele viden om skolens drift og udvikling. 

Mødedeltagere: Niels, Asle, Louise, Peter, Jørgen, MG, HE, CC, 
MP Fraværende:   
Referent: CC  
Mødeleder/ordstyrer: Niels, formand for skolebestyrelsen 

Info: Skolen sørger for lidt forplejning til mødet  Forbered: Læs dagsorden og evt. bilag. Nedsatte udvalg forbereder 

evt.  fremlæggelse.  

OBS! Alle skal tænke over forslag til mulige skoleture for skolefest pengene. 

 Emne  Formål med punktet  
(- kort beskrivelse og status) 

Varighed  
(tid/min.) 

Beslutning   
(Noter/referat – hvad har vi drøftet og aftalt?) 

1.  a. Godkendelse af 
dagsorden b. 
Godkendelse af referat  
c. Forældreref./nyhedsbrev  

- Godkende  
- Godkende  
- Hvis behov – hvem tager noter  

og udsender kort 
nyhedsbrev   

med vigtigste pointer til øvrige   
forældre?  

2  a) godkendt 
b) godkendt 
c) ikke for nu 



2  Nyt fra/siden sidst:  
a. Fmd/Næstfmd.  

b. Henvendelser til 

bestyrelsen  

c. Medarbejderrep.  

d. Skolens ledelse  

e. Hedensted Kommune  

- Opdatere/ajourføre/information  
- Nyt siden sidst?  
- Henvendelser tilkendegives og   
tidsestimeres - behandles sidst på 
mødet. - Opdatere/informere om – 
aktuelle  fokuspunkter i klasserne/på 
skolen? - Opdatere/informere om – 
aktuelle  
emner/processer/udviklingsfokus på  
skolen?  
- Nyt fra forvaltning/kommune? 

15 a) Intet nyt fra formanden 
b) Henvendelse fra 5 kl. kan lejren flyttes til efteråret. Klasse 
Sammenholdet styrkes når lejren ligger i efteråret. Tjekke op på booking. 
Henvendelser 3. årgang. Mange vikartimer. Nogle forældre oplever en 
hård retorik. Udpensling af målene for sporene, valgfag osv.  
c) Vi er i gang igen, det går godt.  
d) Ikke det store nye fra ledelsen. Skolen inviterer alle personaler ud d. 
20/3-2025. Bowling + mad. 
Tilgang og afgang af elever. Ny dreng til 3 kl. Fra Hedensted Skole. Pga. 
historikken følger der støtte med på 3. årg. Drengen starter mandag. 
Støtte personen starter på fredag.  
e) Folkeskolens kvalitetsprogram. Vi har i bestyrelsen talt om det på 
sidste møde. Det får ikke den store betydning for os.  
Skovrejsning - lodsejer er lidt utydelig. Vi er lidt i tvivl om hvor han er i 
beslutningen. Køreplan for skovrejsningen er klar. Der afventes.. 

 
 

3.  • Status økonomi   
budgetår 2024 

-indblik den samlede økonomi på 
Øster  Snede Skole – SFO budgetår 
2024 

 MP fremlægger status for vores økonomi. Vi afventer endelig møde med Claus. 
Økonomiopfølgning til februar.    

6.  ● Skoletur for penge fra   
skolefesten/forælderfore  

ningen 

Alle forbereder forslag. Drøfte 
muligheder  for skoletur.  

Hvis ikke andre forslag kommer frem, 
går  vi med Lego-House på trods af 
pris. 

 Niels fremlægger forskellige forslag om ture. Den gamle by, Randers Regnskov. 
Egeskov, Koldinghus, Aros, Moesgaard, Rush, HC Andersen, Den fynske Landsby. 
Enighed om at det skal være en combi af undervisning og sjov. Snakke med 
elevrådet. Vi går videre med ideerne..  

7  ● Fælles bestyrelsesmøde  
med børnehaven? 

Opfølning fra sidst. Skal vi lave et 
fælles  møde?  
Fælles kommunaltmøde d. 3/3 hvor  
brobygning og overgange fra 
dagtilbud til  skole skal drøftes. 
Hvordan forbereder vi  os bedst på 
dette?  
Egne tanker om brobygning jf. vores  
seneste drøftelse om rullende 
skolestart  og 0-1 årg. som en 
gruppe.  

 Man forsøger at samle bestyrelser fra børnehaver og skoler til et fælles kommunalt 
møde i forhold til brobygning og overgange. I hører nærmere.. 
 
Høstmarked i skolen, kan vi inddrage børnehaven?  
 
Vi afventer til der har været kommunalt møde. 



 ● Arbejdsgruppe med   
politikere vedr. lokalplan   
for Øster Snede og   

omegn. 

Har vi som skolebestyrelse nogle 
punkter,  vi skal sætte på dagsordenen 
eller påpege  på de kommende møder? 
Hvad er i vores  interesse? 

 Møde på mandag med kommunen omkring plan for udvikling i lokalområdet.  
Borgermøde i klippen, gik godt. 
Teknisk forvaltning kommer til mødet.  
Bosætning. Tung trafik. Sikker skolevej 

8  ● Forældrehenvendelser   Se punkt 2. 

 ● Eventuelt   2 Vi skal være obs på tilgangen af tosprogede. Kalder det på et særskilt 
forældremøde? Åben cafe på skolen nogle eftermiddage om ugen. Skal vi 
have en tovholder herpå ? Er der frivillige der vil det ?  
Menighedsrådet har været samlet og har talt ind i det. Dejligt hvis vi kunne 
lave noget sammen.  

 
 

Punkter til næste møde: 20/2-25 


